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Abstract (en)
Applicator comprising a container (2) containing a product (5) to be applied, a cap (4) intended to close the container (2) and carrying a plug (40)
which includes an applicator holder (30) supporting a deformable element (35) for applying the product (5), which product (5) is made of foam or
low-hardness elastomer: the deformable element (35) has asperities on the surface and is provided with a high degree of shape memory, and the
container (2) for the product (5) is bounded by a capillary nozzle (11) in finger shape, having a bottom (20) provided with a seat (24) pierced with at
least one capillary orifice (23) against which the deformable element (35) is applied and deformed in the position in which the container (2) is closed
by the cap (4). <IMAGE>

Abstract (fr)
Applicateur comprenant un réservoir (2) contenant un produit (5) à appliquer, un capuchon (4) destiné à fermer le réservoir (2) et portant un
bouchon (40) comportant un porte-applicateur (30) supportant un élément (35) déformable d'application du produit (5), en mousse ou en élastomère
basse dureté : I'élément (35) déformable porte en surface des aspérités et est doté d'une grande mémoire de forme, et le réservoir (2) de produit (5)
est limité par un embout capillaire (11) en forme de doigt de gant ayant un fond (20) muni d'un siège (24) percé d'au moins un orifice capillaire (23)
contre lequel l'élément déformable (35) est appliqué et déformé dans la position de fermeture du réservoir (2) par le capuchon (4). <IMAGE>
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